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مقصر حذف زهرا نعمتی معرفی شد!

زهرا نعمتــی با اینکه بعــد از حذف عجیبش 
از بازی های آســیایی اشــک می ریخت، جلوی 
دوربین ها ایستاد و گفت خودم مقصرم اما حالا بعد 
از چند روز اعلام کرده برای جلوگیری از حاشیه ها 
و حرمت ایران، تقصیرها را بر گردن گرفته وگرنه 
مقصر اصلی ســرمربی کره ای بوده است. جالب 
اینکه در نشست خبری دیروز فدراسیون تیراندازی 
با کمان، »پارک میووک وون« سرمربی کره ای هم 
اعتراف کرد همه تقصیرها گردن اوست! مشخص 
نیست طی این چند روز چه اتفاقاتی رخ داده که 
همه کاسه و کوزه ها بر سر سرمربی کره ای شکسته 
شده و قبل از بررسی وزارتخانه، فدراسیون خودش 

خاطی اصلی را معرفی کرده است.

داد
روی

شــهروند| جنگ لفظــی را حمید گــودرزی علیه 
محمدرضا گلزار و مسابقه برنده باش به راه انداخت و بعد 
دعوا تا بروز شائبه تبانی در برنامه خودش هم پیش رفت. 
حالا اما ترجیح عوامل برنامه برنده باش در برابر او و اینکه 
گفته »مسابقه کپی کاری است« سکوت است و به »شهروند« 
می گویند که این حرف ها یک بازی رسانه ای به نفع رقیب 
است. در عوض عوامل مسابقه پنج ستاره هم درباره اتهام 
تبانی معتقدند که شرکت کننده ای که برچسب دوست و 
آشــنای کارگردان را دارد، مثل همه افراد عادی در برنامه 

شرکت کرده  است.
حمید گودرزی و محمد رضا گلــزار، هر دو حالا تقریبا 
روی مسابقه های تلویزیونی شیفت کرده اند. مسابقه های 
برنده باش و پنج ســتاره از همان ابتدا به واســطه جوایز 
میلیونی که به برندگان می دهند حاشیه ســاز شدند، اما 
این روزها بحث های دیگری هم اضافه شده. چند روز قبل 
بود که حمید گودرزی در صفحه شخصی خود کنایه ای 
به برنامه رقیب زد و نوشــت:» ما می خواهیم یک برنامه 
حرفه ای و استاندارد بســازیم همه انرژی و توان یک تیم 
۶۰ نفر این است که شما یک ساعت از دیدن یک مسابقه 
جــذاب لــذت ببرید هر 
کسی می خواد کپی 
کنــه، بکنــه، ولی 
درســت  حداقــل 
کپی کنید.« همین 
حرف هــا کافی بود 
عظیم  خیــل  تا 
پیج های هوادار 
گلزار دســت 
به کار شوند 
سنگ  و 
بازیگر 

محبوبشان را به ســینه بزنند. طرفداران به صفحه حمید 
گودرزی رفتند و سیل کامنت ها ظاهرا آنقدر زیاد بود که 

این بازیگر کامنت ها را بست. 
حالا اما امین اعتمادی مجد مشــاور رسانه ای مسابقه 
برنده باش در این باره به »شهروند« می گوید که عوامل و 
سازندگان این برنامه قصد ادامه دادن به این بازی ها را ندارند. 
او با گفتن این که »گلزار خودش به این حرفایی که می زنن 
می خنده و کلا شوخی می دونه این بازی ها رو« توپ را در 
زمین رقیب می اندازد: »از طرف برنامه ما کمترین میلی 
برای ادامه این حرف ها وجود ندارد. چون اساسا آغازگر این 
بازی هم ما نبوده ایم.«ظاهرا از نگاه عوامل برنده باش تمام 
این حرف ها بهانه ای بوده برای مطرح شدن برنامه رقیب. 
مشاور رسانه ای برنده باش می گوید: حتی اگر هم عقلانی و 
منطقی به این قضیه نگاه کنید می بینید که در چنین بحثی 
سودی به آن کسی که از نظر اشتهار و محبوبیت در رتبه 
بالاتری قرار دارد نمی رسد و برنده ماجرا کسی خواهد بود 
که با ادامه دادن به این بحث یک چند صباحی نام خودش را 

در مطبوعات و رسانه ها در کنار گلزار می بیند.«
مشــاور رســانه ای برنده باش اتهام کپی کاری را با این 
حرف هایش رد می کند:» این کــه برنامه ای، برنامه موفق 
بین المللی را به عنوان سرمشق قرار دهد امر بی سابقه ای 
نیســت. این امر زمانی بد بود که برنامه ســاز بدون اشاره 

به موضوع این کار را انجــام دهد. اما 
محمدرضا گلزار ماه ها پیش از 

پخش برنده باش در برنامه 
احسان علیخانی علنا گفت 
که یک مسابقه را بر اساس 
یک برنامــه جهانی جلوی 

دوربین خواهد بــرد و بنابراین 
دوســتانی که فکر می کنند کشف 

بزرگی کرده اند که شباهت های برنده باش را با 
میلیونر شو فهمیده اند زیاد از این بابت خوشحال نباشند.« 
امین اعتمادی موضع برنامه برنده باش را این طور خلاصه 
می کند:» ما اصلا وارد این فضاها نمی شویم. ما کار خودمان 
را می کنیــم و کاری هــم نداریم به این کــه دیگران چه 

می کنند و چه می گویند.«
سکوت در برابر سکوت

با این حال حتــی حمید گودرزی هم دیــروز به بهانه 
گرفتاری شغلی حاضر نشد درباره جبهه گیری خود علیه 
مسابقه رقیب به »شهروند« توضیح دهد تا مشخص شود که 

این ادعا چه زوایایی دارد.
شائبه تبانی برای شرکت کننده ای که هیچ پولی 

برنده نشد
 ماجرا اما فقــط به این حرف ها ختم نشــد و همزمان با 
همه این حرف و حدیث ها در روزهای گذشــته شــایعه 
دیگری هم سر زبان ها افتاد؛ اینکه میثم رحیمیان، یکی از 
شرکت کنندگان مسابقه پنج ســتاره از آشنایان مصطفی 
امامی اســت و حتی عکس های دو نفره آنها در شبکه های 
مجازی منتشر شده بود. این شرکت کننده البته نتوانست 
برنده خوش شناس مسابقه پنج ستاره باشد و تا سه مرحله 
بیشتر بالا نرفت. حالا عوامل این مسابقه هم در دفاع از خود 
همین را می گویند. آنها معتقدند میثم رحیمیان مثل یک 
فرد عادی در مسابقه شــرکت کرده و به مراحل بعدی هم 

جایزه ای  که  نرســیده 
برنده شــده باشــد، 

بنابراین شائبه تبانی 
دربــاره آنهــا قابل 

طرح نیست.

حاشیه های مسابقه برنده باش و 5 ستاره ادامه دارد

حمله به »5 ستاره« کار گلزاری ها بود؟

نرخ ارز باعث شده ورزشکاران رشته های مختلف برای دریافت قرارداد دلاری به خارج از کشور بروند  

موج مهاجرت به ورزش رسید
  کاپیتان تیم ملی بسکتبال: با این وضعیت دلار در تیم های ایرانی بازی نمی کنم

بی پولی محض در فدراسیون؛ همه قراردادها روی هواست

 سرمربی نه
کی روش تماشاگر تیم ملی است!

شهروند| کارلوس کــی روش همان طور که خودش در 
گفت وگوی زنده در برنامه نود تأکید کرده بود، هنوز حقوق 
خود را از فدراسیون دریافت نکرده و مشکلات مالی بزرگی 
هم در راه اجرایی شــدن برنامه های تیم ملی وجود دارد. او 
که آغاز کننده جریان بزرگ فشار روی دولت برای پرداخت 
کمک مالی قابل توجه بود، تلویحا تأکید کرده تا زمانی که 
تکلیف این حمایت های مالی روشن نشــود، قرارداد خود 
را امضا نمی کند و سرمربی تیم ملی نخواهد بود. در همین 
رابطه در تمرینات تیم ملی هم با لباس شخصی حاضر شده 
است. در چنین شرایطی، نکته قابل تأمل اینجاست که اکثر 
هزینه های فدراسیون برای تیم ملی باید با دلار انجام شود و 
با توجه به بالارفتن نرخ ارز و مشکلات شدید مالی و بی پولی 
که مدیران فوتبال با آن روبه رو هستند، برنامه های تیم ملی 
روی هوا معلق مانده  اند و هیچ کســی نمی داند که در آینده 
چه اتفاقی خواهد افتاد. مسأله مهمتر اینجاست که تقریبا 
برای همه مشخص شده اگر دولت به فدراسیون کمک ارزی 
قابل توجه نداشته باشد، ممکن است حتی شاهد کناره گیری 
کی روش و یــک فاجعه بــزرگ هم باشــیم. این موضوع 
کناره گیری و حساس کردن احساسات عمومی به خطری 
که برای تیم ملی در آســتانه جام ملت ها وجود دارد،  همان 
هدفی است که مسئولان فوتبال در نظر دارند به وسیله آن 
بتوانند مسئولان دولت را مجاب کنند که به آنها کمک مالی 
داشته باشند. با این حال، روز گذشته علی سلیمانی خزانه دار 
فدراســیون فوتبال هم تأکید کرد: 7۰درصد هزینه های 
تیم ملی با دلار انجام می شــود و الان 8ماه است که حقوق 
کی روش هم به این مربی پرداخت نشــده است. همچنین 
دولت آن آب پاکی را روی دســت باشگاه ها و فدراسیون ها 
ریخته و تأکید داشــته ارز دولتــی برای انجــام امور این 
فدراسیون ها به آنها تعلق نمی گیرد. ژاله فرامرزیان، معاون 
مالی و قهرمانی وزارت ورزش هم دیروز به خبرگزاری فارس 
با تأیید این مطلب گفت: »طبق مصوبه دولت ورزش جزو 
اقلام دولتی نیست و ارزی به آن تعلق نمی گیرد. اگر دولت 
مصوب کند که ورزش جزو این اقلام باشد، ارز تأمین خواهد 
شد. ما درحال مکاتبه هســتیم، حتی گفته ایم اگر حداقل 
سهمیه ها را هم داشته باشیم، خودمان مدیریت می کنیم، 
اما شرایط کشــور به گونه ای اســت که ورزش جزو  اقلام 
پیشنهادی نبوده است. نیاز فدراسیون فوتبال هم براساس 
آن چه پیش بینی شده، تأمین شده است. از تاریخ 1۶ مرداد 
این مشکل مطرح شده؛ اگر دولت سهمیه بدهد، ما مدیریت 
می کنیم«. با این صحبت ها و شــرایط به وجود آمده کاملا 
مشخص است که فوتبال ملی ایران با یک بحران بزرگ به 
خاطر مشکلات ارز و بودجه مواجه شده و باید دید در آینده 

مسئولان چه فکری برای حل آن خواهند کرد.

هیجان انگیز

روز گذشته صفحه اینستاگرام ریحانه پارسا بازیگر سریال »پدر« از دسترس خارج شد و این موضوع حواشی زیادی 
را در فضای مجازی ایجاد کرد که این بازیگر در این باره توضیحاتی را ارایه داد. ریحانه پارسا در پاسخ به این موضوع که 
آیا از جایی به او گفته شده تا صفحه اینستاگرام خود را غیرفعال کند، توضیح داد: به  هیچ وجه از جایی به من درباره این 
موضوع گفته نشده و این تصمیم به  صورت شخصی از سوی خودم گرفته شده است. او در ادامه افزود: به  دلیل بازشدن 
دانشگاه ها، تصمیم گرفتم تا فعالیت خود را در فضای مجازی کم کنم و به  همین دلیل صفحه خود را فعلا غیرفعال 

کردم ولی هرموقع که بخواهم، می توانم دوباره آن را فعال کنم و هیچ مشکلی درباره این موضوع وجود ندارد.

جنجال های 
تمام نشدنی 
 ریحانه
و اینستاگرام 

ضرغامی:  عزت الله 
در میانه  میــدان جنگ 
اقتصادی هستیم. شاید 
جهش بی سابقه  سکه و ارز 
می کردیم  پیش بینی  را 
ولــی بحــران پوشــک را هرگــز! گرانــی و 
کمیاب شدن بسیاری از مایحتاج عمومی مردم 
قبل از اینکه به تحریم ها برگردد، به ضعف مفرط 

در مدیریت توزیع برمی گردد.

در دو  تارتار:  مهدی 
روزی که بــه تمرینات 
نرفتم، بسیاری از هواداران 
پارس جنوبی با من ارتباط 
برقرار و شرمنده ام کردند. 
همه از من می خواستند که برگردم و کار را انجام 
دهم. به هر حال خط قرمز ما هواداران خوبمان 
هستند. من هم وقتی درخواست های مکرر آنان 
را دیدم، به احترامشــان در تمرین روز گذشته 
حضور یافتم. البته حضورم در تمرینات پارس 
جنوبی جم به منزله حل شدن مشکلات نیست. 
ما مشــکل مالی داریم، البته باخبر هستم که 
مدیرعامل باشگاه آقای رضاییان در تلاش است 
تا مشکلات برطرف شود. او واقعاً زحمات زیادی 
کشیده و البته برخی مسئولان استانی نیز بسیج 
شده اند تا مشکلات مالی حل شود و بازیکنان و 
کادرفنی پرداختی داشــته باشــند. ما روی 
قول های داده شده حســاب کردیم و امیدوارم 

طی روزهای آینده مشکلات حل شود.

مهین ترابی:  مهرانه 
به این سادگی نیست هر 
می افتد،  کــه  اتفاقــی 
هرکس اظهارنظر کند و 
خود را کارشناس و موظف 
بداند. جنجال ها یکی بعــد از دیگری به وجود 
می آیند و از بین می روند؛ این مســأله فقط به 
فضای تنش و اضطراب در جامعه دامن می زند و 

هیچ مشکلی را حل نمی کند.

شــادی:  محســن 
دوســتان از من انتقاد 
می کنند اما همین قایق  
4نفره زیر بار هیچ تستی 
نرفــت و می گفتند اگر 
یک نفر هم تغییر کند باقی پارو نمی زنند. لیو 
تصمیم داشــت عاقل را به جای محمدی در 
4نفره ارنج کند و او را به ایران بفرســتد، اما 
طاهر کبوتری نگذاشت و گفت ماه ها در اردو 
بوده و باید پارو بزند اما بعد که ناکام شــدند 
طاهر کبوتری شــد بدترین آدم. به نظر من 
مقصر اصلی  این اتفاق ها فدراسیون است که 
اجازه داده ورزشــکاران هرطور که دوســت 
داشتند کار کنند و برنامه بچینند. فدراسیون 

باید جلوی آنها را بگیرد.

ره
چه

توصیه کاپیتان به بسکتبالیست ها
صمــد نیکخواه بهرامی که زمزمه های خداحافظی اش از تیم ملی شــنیده می شــود، در 
مصاحبه ای که داشته، صراحتا گفته می خواهد به آمریکا برود و در یکی از لیگ های این کشور 
بازی کند. او اعلام کرده با این قیمت دلار حاضر نیســت برای تیم های ایرانی به میدان برود: 
»شرایط ما مسخره است. کسی که در ایران بابت قراردادش 500 میلیون بگیرد، یعنی تا پایان 
سال ارزش قراردادش 20 تا 25 هزار دلار است و ماهیانه 2هزار دلار می گیرد. این یعنی بازیکن 
حرفه ای یکی از تیم های برتر آسیا به این اندازه بگیرد؟« جالب اینجاست که خیلی از ستاره های 
تیم ملی بسکتبال در فاصله یک ماه تا آغاز لیگ برتر هنوز هیچ تیمی ندارند و شاید به توصیه 

کاپیتان خود گوش دهند. 
فقط لژیونر شوید؛  از اندونزی تا اسلواکی

آنطور که پیداست افزایش قیمت دلار، بیشــترین تاثیر را روی آینده فوتبالیست ها 
گذاشته است. با توجه به اینکه بازیکنان فوتبال از موقعیت های بهتری نسبت به سایر 
رشته ها برای لژیونرشدن برخوردار هستند، ترجیح می دهند با یک قرارداد نازل راهی 
یکی از کشــورهای خارجی شــوند تا اینکه در تیم های داخلی بــازی کنند و آخر هم 
قراردادشان را کامل نگیرند. شــما تصور کنید با نرخ کنونی دلار اگر یک بازیکن 100 
هزار دلار که مبلغ بســیار پایینی برای یک بازیکن اســت، قرارداد ببندد، تقریبا 1.5 
میلیارد به جیب می زند. همین اتفاقات باعث شده علی قربانی به لیگ اسلواکی و میلاد 

زنیدپور به لیگ اندونزی بروند که از سطح پایینی برخوردار هستند. 

والیبال؛ آنهایی که نرفتند، ضرر کردند!
در سال جدید و قبل از اوج گیری قیمت دلار فصل نقل و انتقالات والیبال در تمام دنیا به پایان 
رسید. با اینکه هنوز نرخ ارز در داخل ایران تا این حد بالا نرفته بود، امسال خیلی از بازیکنان تصمیم 
گرفتند به لیگ های خارجی بروند. ســعید معروف، مرتضی شریفی و مجتبی میرزاجانپور به 
معنوی نژاد در سری آ ایتالیا اضافه شدند. همچنین فرهاد قائمی و صابر کاظمی هم با تیم های 
ترکیه ای قرارداد امضا کردند. با اینکه برخی از دیگر بازیکنان نظیر محمد موسوی، امیر غفور و 
شهرام محمودی هم پیشنهادات خارجی داشتند، تصمیم گرفتند در لیگ ایران بمانند. حالا شاید 

آنها به خاطر ضرری که از افزایش قیمت دلار کرده اند، از تصمیم قبلی شان پشیمان شده باشند. 
دلار علیه ورزش

بدون شک پویا بودن لیگ های داخلی و بالا بودن سطح آنها در هر رشته ای باعث پیشرفت 
ورزش می شود. به عنوان مثال خیلی از کارشناسان دلیل شکست بسکتبال ایران برابر چین در 
فینال بازی های آسیایی را تفاوت سطح لیگ 2 کشور می دانند. با توجه به شرایط مالی باشگاه ها 
در لیگ رشــته های مختلف از جمله فوتبال، والیبال، بسکتبال و... به نظر می رسد بازیکنان 
ترجیح می دهند به لیگ های خارجی بروند؛  هرچند از نظر کیفی هم سطح پایین تری داشته 
باشند. به هر حال باید با این واقعیت کنار آمد که کف قرارداد تیم های خارجی هم با شرایط 
فعلی ارز می تواند از سقف قرارداد تیم های داخلی در ایران بالاتر باشد. در ضمن بازیکنان خوب 
می دانند که وقتی با باشگاه های ایرانی طرف می شوند، ممکن است برای گرفتن بخش عمده ای 

از قرارداد خود کارشان به کمیته انضباطی و شکایت بکشد. 

شهروند| »بهتر است بسکتبالیســت ها در ترکیه و دوبی راننده تاکسی شــوند تا اینکه در لیگ ایران بازی کنند!« این بخشی از صحبت های روز گذشته صمد 
نیکخواه بهرامی، کاپیتان تیم ملی بسکتبال بود که اعلام کرده با این وضعیت دلار به هیچ وجه حاضر نیست در لیگ ایران بازی کند! این موضوع البته فقط مربوط به 

بسکتبال نمی شود و به نظر می رسد افزایش نرخ ارز ورزشکاران را به آن سوی مرزها روانه می کند. 
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واکنـش سـریع هنـگام وقوع 
از  را  شـما  می توانـد  زلزلـه 
جراحـات احتمالـی محافظت 
کنـد. حداقـل دوبار در سـال 
پناه گیـری را تمریـن کنیـد.

سرنوشت نامعلوم »خانه پدری« عیاری 
کیانــوش عیاری 
درباره اظهارنظر چند 
ابراهیم  گذشته  روز 
معاون  داروغــه زاده 
ارزشــیابی و نظارت 
ســازمان سینمایی 
آخریــن  دربــاره 
وضعیت اکران فیلم 
»خانه پــدری« که 
گفته بــود این فیلم 
مجوز اکران در گروه 

»هنروتجربه« را دارد، به مهر گفت: من این فیلم را در گروه 
»هنروتجربه« اکران نمی کنم زیرا معتقدم »خانه پدری« باید 
فراگیر دیده شود و برایم معنی ندارد که فقط در تهران و برخی 
شهرستان ها آن هم در ســالن ها و سانس های محدود روی 
پرده برود. عیاری با اشاره به مذاکرات پیشین خود با مسئولان 
سینمایی که آنها خواستار حذف یک صحنه را بودند، خبر داد: 
اعلام کرده اند اگر صحنه مربوط به قتل در زیرزمین از فیلم 
حذف شود،  می توانیم آن را در سرگروه سینمایی اکران کنیم 
و اگر حذف نشود، محدود به گروه »هنروتجربه« خواهد شد. 
او در پاسخ به اینکه اگر برای اکران در سرگروه برای فیلم شرط 
سنی درنظر گرفته شود، آیا با آن موافقت خواهد کرد یا خیر 
هم گفت: حتما با این شرط موافقت خواهم کرد چراکه یک 
روند حرفه ای است که در سینمای جهان هم مرسوم است؛ 

ضمنا به تبلیغ فیلم هم کمک خواهد کرد.
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